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Protokoll årsmöte Glommens Båtklubb 2023-03-25 
 

1. Mötets öppnade. 
Ordförande Håkan Olofsson hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 
 
 

2. Fastställande av röstlängd. 
Röstlängden fastställdes och bifogas protokollet. 
 
 

3. Frågan om mötet är behörigt utlyst. 
Mötet ansågs behörigt utlyst. 
 
 

4. Fastställande av dagordning. 
Dagordningen godkändes. 
 
 

5. Val av ordförande och sekreterare för mötet. 
Stefan Lagerblad valdes som mötesordförande. 
Nisse Svensson valdes som sekreterare. 
 
 

6. Val av protokolljusterare och rösträknare för mötet. 
Anders Wise’n valdes till protokolljusterare och rösträknare. 
 
 

7. Styrelsens verksamhetsberättelse för det senaste verksamhetsåret. 
Mötesordförande läste upp styrelsens berättelse för det senaste verksamhetsåret. 
Mötet godkände verksamhetsberättelsen. 
 
 

8. Styrelsens balans och resultaträkning för det senaste verksamhetsåret. 
Eva-Lena Edlund redovisade föreningens ekonomi. 
Mötet godkände den ekonomiska redovisningen. 
 
 

9. Revisorernas berättelse. 
Mötesordförande läste upp revisorernas berättelse. 
Ingen anmärkning meddelades. 
 
 

10. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen. 
Mötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet. 
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11. Fastställande av avgifter: 
- medlem oförändrad  200:- 
- ungdom oförändrad 150:- 
- familj höjd 50:-  300:- 
- grundavgift oförändrad 6000:- 
- båtplats oförändrad Beroende på båtplats. 
- arbetsinsats oförändrad 1500:- 
Mötet fastställde avgifterna. 
 
 

12. Stadgeändring. 
Ingen stadgeändring förelåg. 
 
 

13. Fastställande av budget för det nya verksamhetsåret. 
Håkan Olofsson redovisade styrelsens budgetförslag. 
Mötet godkände budgeten. 
 
 

14. Val av ordförande. 
Mötet valde Karin Lagerblad. 
 
 

15. Val av styrelseledamöter. 
Christer Nilsson omvaldes på 2 år. 
Eva-Lena Edlund omvaldes på 2 år. 
Håkan Olofsson fyllnadsval på 1 år. 
 
 

16. Val av revisor. 
Madelene Parkhagen valdes som revisor. 
Joachim Hedin valdes som revisorssuppleant 
 

 
17. Val av valberedning. 

Göran Persson och Christer Svensson valdes 
 
 

18. Behandling av styrelsens förslag och inkomna motioner. 
Håkan Olofsson redovisade styrelsens förslag att byta ur C-bryggan då den nästa nått ”end of 
life”. En entreprenör har anlitats i mitten av april för att placera ut tyngder och förankra 
bryggorna i dessa. Mötet hade inga invändningar mot förslagen. 
Inga inkomna motioner fanns. 
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19. Övriga frågor. 
- Vid F-bryggans insida är det tidvis mycket vegetation, alger och slam vilket har förorsakat 
bland annat problem med motorkylningen för en del båtägare. Kan det vara kommunens 
utsläpp som orsakar detta? Vidare kontroller kommer att ske. 
 
 
 

20. Mötets avslutning. 
Mötesordförande tackade för medlemmarnas intresse och avslutade mötet. 
 
 
 
 
………………………………………..  …………………………………………. 
Vid protokollet   Mötesordförande 
Nisse Svensson   Stefan Lagerblad 
 
 
 
…………………………………………. 
Justeras 
Anders Wise’n 


